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PROTOKÓŁ Nr LX/2018 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 24 września 2018 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Rafał Fogiel 
4. Grzegorz Królik 
5. Sebastian Gaik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Jan Ratajczyk 
8. Adam Stobiecki 
9. Sławomir Szczur 
10. Paweł Wąs 
11. Mirosław Włóka 
12. Konstanty Ruciński 

 
 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Michał Gaczkowski 
2. Jacek Ciapała 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy       Michał Kieszkowski  
3. Radny Rady Powiatu                                                      Zbigniew Sarlej  
4. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
5. Kierownik Referatu Nieruchomości i Rolnictwa           Elżbieta Purgał – Gębalska 
6. Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki                                                                  

Przestrzennej                                                                   Dominika Woźniak 
7. Kierownik Referatu Podatków i Opłat                            Katarzyna Wieczorek 
8. Radca prawny       Radosław Pastuszko    
9. Przewodnicząca Zarządu Obwodu                                  Małgorzata Domosławska 
10. Przewodnicząca Zarządu Obwodu                                  Dorota Ząbecka 
11. Przewodniczący Zarządu Obwodu                                  Marcin Gadomski    

 
 
 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 
 

Otwarcia LX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, sołtysów, przewodniczących 
zarządu, Burmistrza Sulejowa, kierowników referatów Urzędu Miejskiego oraz pozostałe 
osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
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Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
Zapytał, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos. 

 
 
 

Głos zabrał Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski.   

                                          

Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 
Gminy Sulejów. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która będzie omawiana na dzisiejszej sesji. 

 
Radni projekt uchwały otrzymali. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
wszystkie projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 

 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał 
pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 
służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Sulejów. 

                                                                         

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
 
za                             12 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                    
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018 r.                                                                                                                                                       
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na  
    lata 2018 – 2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                     
7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  we    
    Włodzimierzowie dla terenu położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą                     
    Ks. Kard. Stefana Wyszyńskiego. 
8. Podjęcie uchwały „Statut Gminy Sulejów”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu   
    polegającej na wykonaniu części zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi    
    powiatowej Nr 1522 E Piotrków – Golesze w m. Koło” w zakresie przebudowy chodnika  
    na długości 980 mb.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu   
     polegającej na wykonaniu części zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi    
     powiatowej Nr 1523 E w zakresie przebudowy chodnika w miejscowości Poniatów,                      
     ul. Lipowa”.                                                                                                                                                                         
11.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności  
     przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Sulejów. 
12. Interpelacje radnych – odpowiedzi.                                                                                                                  
13. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.                                                                                        
14. Zakończenie obrad. 

 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
Punkt 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami.  
 
Informacje o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili: 
 
 
 
Kierownik  Referatu IGP                  Pani Dominika Woźniak 
Kierownik Referatu GR                    Pani Elżbieta Purgał – Gębalska                                                                                                        
Kierownik Referatu OR                    Pani Ilona Zawisza    
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Radny  
Ireneusz Kuczyński 
         Zapytał dlaczego nie wykonano remontu kuchni w Przedszkolu Samorządowym 
         w Sulejowie. 
         Poinformował, że przez 4 lata nie wykonano windy i toalety dla osób  
         niepełnosprawnych w Przychodni Zdrowia w Sulejowie. 
 
 
Kierownik Referatu 
Dominika Woźniak 
        Wyjaśniła, że na wykonanie windy i toalety dla osób niepełnosprawnych w Przychodni  
         Zdrowia w Sulejowie potrzebne jest pozwolenie na budowę. Należy spełnić warunki  
         sanitarne i bezpieczeństwa przeciwpożarowego. 
 
 
 Radny  
Władysław Czerwiński         
          Wnioskował o przygotowanie informacji za okres 8 miesięcy o podejmowanych  
          działaniach przez Referat GR (przekazanie radnym). 
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 

            Poinformował, że priorytetem jest podjęcie działań w sprawie ulicy Południowej we   
            Włodzimierzowie. Najpilniejsze zadanie to wykup gruntów.  
 
 
Kierownik Referatu 
Elżbieta Purgał - Gębalska 
            Poinformowała, że w 2018 roku nie będzie to raczej możliwe.  
 
 
 

Punkt 4 
 

Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski przedstawił informację Gminy Sulejów z wykonania 
budżetu za I półrocze 2018 r. oraz kształtowanie się wieloletniej prognozy finansowej.  
 

 
Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski przedstawił Uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 września 2018 r. w sprawie opinii dotyczącej informacji                   
z przebiegu wykonania budżetu Gminy Sulejów za I półrocze 2018 r.  
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Punkt 5 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                   

na lata 2018 – 2025. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

 
                

\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -          11 
przeciwnych  -            0 
wstrzymujących  -            1    

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/506/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025.  

 
 

Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                                          
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

 
                     

\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         11 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1    
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/507/2018 w sprawie zmiany 
w budżecie gminy na 2018 r. 
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Radny  
Ireneusz Kuczyński 

             Wyjaśnił, że wstrzymał się od głosowania ponieważ projekty uchwał otrzymał przed  
             sesją i nie mógł się zapoznać z ich treścią.  
 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
           Poinformował, że ostateczne projekty uchwał uzależnione są od daty wpływu wniosków  
           o dokonanie zmian w budżecie.  
 
 
 
 

Punkt 7 
 
 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego we 
Włodzimierzowie dla terenu położonego przy skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą  

Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego.  
 

                                                                                            
Projekt uchwały przedstawiła Pani Dominika Woźniak Kierownik Referatu  Infrastruktury                       
i Gospodarki Przestrzennej.  
 
 
\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0   

 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/508/2018 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego we Włodzimierzowie dla terenu położonego przy 
skrzyżowaniu ulicy Łęczyńskiej z ulicą Ks. Kardynała Stefana Wyszyńskiego.  
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Punkt 8 

 
Podjęcie uchwały Statut Gminy Sulejów. 

 
                                                                                                                                      

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 
 
 
Radca Prawny Pan Radosław Pastuszko omówił zmiany jakie zostały wprowadzone do 
dotychczasowego statutu.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał od kiedy urząd posiada informację, że należało wprowadzić zmiany do  
       dotychczasowego statutu.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                       
 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/509/2018 Statut Gminy Sulejów. 
 

 
Obrady sesji opuścił radny Sebastian Gaik i Mirosław Włóka. 

 
 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
polegającej na wykonaniu części zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1522 E Piotrków – Golesze w m. Koło” w zakresie przebudowy chodnika 
na długości 980 mb. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 
Pani Dominika Wożniak.   

 
 



9 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/510/2018 w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu polegającej na wykonaniu części zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1522 E Piotrków – Golesze                
w m. Koło” w zakresie przebudowy chodnika na długości 980 mb. 
 
 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
polegającej na wykonaniu części zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1523 E w zakresie przebudowy chodnika w miejscowości Poniatów, 

ul. Lipowa”. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej 
Pani Dominika Wożniak.   
 
Na obrady sesji wrócił radny Sebastian Gaik i Mirosław Włóka. 
 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/511/2018 w sprawie pomocy rzeczowej 
Powiatowi Piotrkowskiemu polegającej na wykonaniu części zadania inwestycyjnego 
pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1523 E w zakresie przebudowy chodnika                          
w miejscowości Poniatów, ul. Lipowa”. 
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Punkt 11 
 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Purgał – Gębalska Kierownik Referatu 
Nieruchomości i Rolnictwa. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 12 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LX/512/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 
Gminy Sulejów. 

 
Punkt 12 

 
Interpelacje radnych. 

 
Radny 
Grzegorz Królik 

    W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców Sulejowa w trybie dostępu do informacji  
    publicznej bardzo proszę o przedstawienie łącznych kosztów utrzymania sali gimnastycznej  
    w Witowie Kolonia od momentu oddania do dnia 31 sierpnia 2018 r.  
 
 

Radny 
Jan Ratajczyk 

  Na wniosek mieszkańców Zalesic złożony podczas zebrania sołeckiego w dniu 18 września  
  2018 r. proszę o wystąpienie z pismem do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego                                
  o rozważenie możliwości zamontowania progów zwalniających w miejscowości Zalesice  
  ul. Południowa.  
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Punkt 13 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
        Poinformował, że w budżecie na ten rok ujęte są do realizacji zadania: 
        - budowa łącznika przy szkole,  
        - wymiana stolarki okiennej w budynku szkoły,  
        - budowa ulicy Łącznej. 
        Prosił o pisemną odpowiedź, czy zadania te zostaną wykonane w 2018 r.  
 
 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 

         Wnioskował o:      
         - wykonanie koszenia traw i podcięcia gałęzi drzew na terenie Włodzimierzowa, 
         - naprawa ulicy Kasztanowej, 
         - wykonanie oświetlenia ulicznego na ulicy Świerkowej, 
         - naprawa drogi Łazy Dąbrowa – Łęczno, 
         - założenie 4 lamp oświetlenia ulicznego w Łazach Dąbrowa, 
         - naprawa drogi Łazy Dabrowa Parcela.   
                                                                                                    
 

 
Radny 
Mirosław Włóka 

          Wnioskował o zamontowanie progów zwalniających na ulicy Kolejowej.         
            
   

Radny  
Ireneusz Kuczyński 
      Prosił o udzielenie na piśmie informacji jaki jest całkowity koszt budowy łącznie                                  
      z wyposażeniem sali gimnastycznej w Witowie oraz jakie ponosimy koszty utrzymania  
      tego obiektu – woda, ścieki, energia, ogrzewanie  za 2018 r.  
 
      Przygotowanie informacji, ile wynosiło całkowite zadłużenie MZK – na piśmie.  
 
     Zapytał, kto ustalał wyjazd na Ukrainę i kto wytypował osoby do tego wyjazdu.  
 
     Poinformował, że źle jest ustawiony zegar oświetlenia ulicznego na targowisku.  
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Radny 
Rafał Fogiel 
        Zapytał, jaki jest koszt budowy ulicy Krzywej. 
       
         Wnioskował o: 
         - podjęcie działań w sprawie budowy ulicy Słonecznej,  
         - wycięcie drzewa na skrzyżowaniu ul. Północnej i Topolowej w kierunku Barkowic, 
         - podcięcie gałęzi drzew przy posesjach ponieważ stanowią utrudnienie przejazdu  
           samochodu p.pożarowego na terenie Przygłowa i Włodzimierzowa, 
         - rozbudowę oświetlenia ulicznego w Przyłowie – Las. 
 
 
Radny  
Paweł Was 
        Zapytał, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na teren rekreacyjny w miejscowości 
        Podkałek.  
        Wnosił o oświetlenie uliczne na przystanku autobusowym na ul. Piotrkowskiej                                                    
        w Poniatowie  w kierunku Sulejowa. 
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Zapytał, ile środków finansowych zostało z zadania: 
        - budowa ulicy Krzywej w Przygłowie 
        - budowa ul. Leśnej w Uszczynie.  
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał, ile kamer zainstalowano na terenie Sulejowa i czy już działają.  
        Kiedy będzie czynna toaleta na przystanku autobusowym w Sulejowie.  
 

 
Punkt 14 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 24 września 2018 r.                              
o godzinie 1240.                       
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